
Protokol fra styremøte i Ringerike Historielag, tirsdag den 15. 
oktober 2019. 
 

Til stede: Rune Thorsen, Torbjørn Paule, Thomas Funder, Eilin Myhre, Gunvor Bollingmo, 
Trond Hilton, Jan Thuen. 

1. Protokoll fra styremøte den 6. august 2019. Status: Godkjent..  

2. Ringeriksdagen. Kommentarer: Diskusjon vedr. plassering av vår stand i Kirkegata. Ikke 
noe klart alternativ. Dårlig vær og blåsende. Vi solgte 19 småhefter og 1 Heftet Ringerike for 
til sammen kr. 1.050,-. Antall nye medlemmer: 7. 

3. Regnskap ifht. budsjett.  Torbjørn rapporterte kr. 28.168,97 på brukskonto pr. 30.09.2019. 
Vi hadde mottatt kr.371,35 I grassrotandel fra Norsk Tipping.. 

4. Medlemsregister, tilgang, frafall, kontingentbetaling. Ingen kommentarer.. 
 
5. Ring Blad bildearkiv. Antall scannede bilder pr. dato: 1.448. Problem: En del skuffer i 
arkivskapene kan ikke åpnes.. 
 
6. Hefteprosjekt: Kjøpmannsbutikker i Hønefoss. Trond arbeider sammen med Stein Huseby. 
Ask og Sognedalen er ferdig. Gjenstår øvrige Ringerike. Det er enighet om at prosjektet 
holder seg innen grensene for Ringerike, unntatt Ådalen og Tyristrand. Heftet skal være 
ferdig trykket til årsmøte den 17. mars 2020. Det er mulig å dele heftet i to: et for Hønefoss 
og et for øvrige Ringerike. Trond diskuterer dette med Stein. 
 
7. Medlemsverving, profilering, evt. nye medlemsaktiviteter. Forslag: Stand på Kuben lørdag 
28.mars 2020. Thomas kontakter Kuben vedr. avtale. 
 
8. Historielagets WEB-side. Status ved Thomas. Kommende aktiviteter oppdateres 
fortløpende. Frank får beskjed av Thomas 

9. Historielaget på Facebook. Ingen kommentarer. 

10. Forslag til medlemsaktiviteter i 2020 etter mars: Vandring på Norderhov kirkegård, 
Gunvor snakker med Gudmund Bakke. Tandbergmoen med Grete Borgersrud. Veme kirke, 
Thomas kontakter prest. Utedoer ved Godaas, Rune kontakter Godaas. Trygve Gran ble 
nevnt. På neste styremøte setter vi opp en liste med aktiviteter fordelt på måneder. 

11. Forberedelse til medlemsmøte tirsdag 22.oktober 2019. «Hvitekrist» med Tore Skeie. 
Thomas har kontaktet Tore Skeie som har bekreftet at han kommer. Rune forbereder liste for 
medlemsverving. Thomas bestiller julekaker. Thomas møter i museet kl 18 og starter 
kaffekok. Eilin følger på. Anne Sofie rigger til høyttaleranlegg. Thomas tar med projektor. 
 
12. Kommentarer til planlagt medlemsmøte tirsdag 19. november 2019 med Ingunn Jahr. 
Ingen kommentarerer. 
 



13. Forslag til julestyremøte i desember 2019. Thomas bestiller bord på Rumi til tirsdag den 
3. desember kl 18. 
 
14. Julemedlemsmøte lørdag 7. desember kl 13 med rømmegrøt. Gunvor kontakter Anne 
Marte Kopstad for kåseri om ringerikspoteten. Alternativ Jakob Bredal Buhl. 

15. Innkommen post .Thomas delte ut Lokalhistorisk Magasin til styremedlemmer..  

16. Eventuelt. Thomas minnet om at leiekontrakt med kommunen for Veien gamle skole skal 
fornyes fra 01.01.2020. Torbjørn overrakte gave med rosende ord til Thomas I anledning 80-
års dagen. 

17. Neste styremøte, tirsdag 5. november 2019 kl. 17 på Veien gamle skole. På dette møtet 
forberedes årsmøtepapirer, inkl. liste med medlemsmøter I 2020. Regnskap og forslag til 
budsjett venter til januar. Årsmøtepapirer sendes ut pr. 21. Februar 2020. Årsmøte holdes 
tirsdag den 17. Mars 2020. 

 

Referent: Thomas 

 
 


